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GLAVARJEVO LETO

Na Čebelarski zvezi Slovenije smo se letos ponovno 
odločili izpeljati dobrodelni pohod, ki je potekal 10. in 11. 
septembra 2021. Tokrat po poteh Petra Pavla Glavarja, saj 
letos mineva 300 let od njegovega rojstva. V ta namen smo 
prehodili kar 77 km, pot je potekala od njegovega rojstnega 
kraja Komende, kjer je odraščal in deloval, do Lanšpreža, 
kjer je pokopan. Tudi tokrat je na pohodu sodeloval Boštjan 
Noč, predsednik ČZS, ki je pot uspešno prehodil v celoti.

Pohod je tudi letos imel dobrodelno noto. S sodelovanjem z 
Zvezo paraplegikov Slovenije smo zbirali sredstva za podporo 
čebelarjem na invalidskih vozičkih. Zbrali smo 11.684,50 EUR. 
Vsem še enkrat hvala, vsem donatorjem in pokroviteljem 
dobrodelnega Glavarjevega pohoda. Donacija bo konec 
meseca oktobra predana Zvezi paraplegikov Slovenije.

Začetek pohoda v Komendi je z nagovorom odprl župan 
Komende g. Stanislav Poglajen, ki je z nami prehodil 
tudi del poti. Na startu se nam je pridružilo tudi do 50 
pohodnikov. Predstavniki podjetja Hofer Slovenija so na 
startu pohoda pred Občino Komenda predali donacijo 
v višini 2000 EUR. Pospremili so nas tudi invalidi na 
invalidskih vozičkih, ki so nas pričakali tudi na cilju na 
Lanšprežu. V Domžalah se nam je pridružil predsednik 
ČD Domžale g. Andrej Jus. V Dolu pri Ljubljani na Rajhovi 
domačiji so nas pričakali čebelarji ČD Dolsko s pogostitvijo 
in župan Željko Savič. Nato se nam je na poti do Janč 
pridružil predsednik ČD Dolsko Peter Uršič. Na Jančah nas 
je pričakal naš podpredsednik Marko Alauf. Pri Velikem 
Trebeljevem nas je pričakal predsednik ČD Ljubljana Moste  
Polje g. Tomaž Svete. V Višnji Gori pri Hiši kranjska čebela 
nas je pričakal župan Ivančne Gorice g. Dušan Strnad. Tam 
smo se v zgodnjih jutranjih urah okrepčali s tradicionalnim 
slovenskim zajtrkom. Pot nas je nato vodila do Občine 
Trebnje, kjer nas je sprejelo Čebelarsko društvo Trebnje. 
Oddahnili in okrepčali smo se z malico in kavo.

Dobrodelni Glavarjev pohod od Komende do Lanšpreža

Zaključek pohoda je bil na gradu Lanšprež naslednji dan 
v popoldanskih urah. Pričakali so nas župan občine Mirna 
Dušan Skerbiš, invalidi na invalidskih vozičkih in veliko 
podpornikov našega pohoda. Pohodnike je pričakala tudi 
pogostitev, vsak udeleženec pohoda pa je prejel zahvalo za 
sodelovanje.

Vsi sodelujoči so na pohodu in na zaključni prireditvi 
prejeli vrečko s semeni medovitih rastlin podjetja HOFER 
Slovenija ter poskusili srečo s srečko čebelarka, ki so jo 
lahko kupili na zaključku pohoda pri srečomobilu Loterije 
Slovenije.

Vsem pohodnikom in vsem, ki ste kakor koli 
sodelovali in prispevali pri tem dobrodelnem 
Glavarjevem pohodu, se iskreno zahvaljujemo. Hvala 
tudi vsem, ki ste nas pričakali ob poti in nas spodbujali, 
saj pot ni bila lahka, vendar nam je skupaj uspelo. ČZS 
je ponosna na to, da je vsako leto več pohodnikov, ki 
želijo z nami prehoditi del ali celo pot, zato z veseljem 
sporočamo, da se bomo drugo leto podali na pot, ki bo še 
daljša in seveda dobrodelno obarvana.

Ines Zajc Žunić, poslovna sekretarka ČZS

Pohodniki na cilju na Lanšprežu

Pohodniki na startu v Komendi
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